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Rahvusooper Estonia peadirektor Aivar Mäe soovitab jätta linnahalli tervikuna 

kultuuriobjektiks. 

Eile avalikustas Tallinna linnavalitsus plaani müüa linnahall objektideks jagatuna maha. 

Mäe soovitab linnahalli linna ja riigi ühiste jõududega korda teha. «Minu arvates ei ole 

ooperiteatri jaoks praegu paremat kohta leida ja ma soovitan linnahalli mitte juppideks jagada 

ning tükikaupa maha müüa. Usun, et linn ja riik suudavad siin tulevikus kokkuleppe 

saavutada. Vastavad ettepanekud on nii Tallinna linnale kui ka kultuuriministeeriumile tehtud. 

Renoveeritud linnahall 4000 pealtvaatajat mahutava saaliga ning uue ooperi- ja balletilavaga 

võiksid olla linna suurimaks turismimagnetiks, eriti Oslo kogemust silmas pidades,» ütles 

Mäe. 
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